
Svältorna- Kullings Biodlarförening  
Årsmöte 2024-11-19 
Föredragningslista 

1. Mötet öppnas 
 

2. Val av ordförande för mötet 
 

3. Val av sekreterare för mötet 
 

4. Val av två justerare för mötet 
 

5. Godkännande av kallelse samt föredragningslista 
 

6. Godkännande av verksamhet och kassaberättelse 
 

7. Godkännande av revisorernas berättelse 
 

8. Frågan om styrelsens ansvarsfrihet för det gångna året 
 

9. Motioner samt styrelseförslag 
 

10. Verksamhetsplan samt budget för kommande år 
 

11. Val av styre 
 

a. Val av ordförande på ett år 
b. Val av två styrelseledamöter på två år 
c. Val av revisor på två år 
d. Val av representant i valberedningen på två år 
e. Val av tre ombud och tre ersättare till länsstämman 

 
12. Val av kommittéer 

 
a. Val av en representant i honungsbedömningskommittén på tre år 

 
13. Årsavgift 2026 

 
14. Övriga frågor 

 
15. Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

 



Svältorna- Kullings Biodlarförening  
Verksamhet- och kassaberättelse 2024 

 
Övergripande 
Styrelsen har haft fyra styrelsemöten under året. Föreningen var vid bokslutet 46 medlemmar, vilket är 
samma antal som förra året. Någon har tillkommit och någon har lämnat. Väldigt tråkigt var att 
Christer Fritjofson lämnade oss alldeles för tidigt efter en tids svår sjukdom. Christer var under många 
år engagerad i honungsbedömningskommittén.  
 
April var väldigt kall och när det väl började blomma var inte samhällena så starka, även en hel del 
regn i juli har gjort att det blev ett dåligt honungsår generellt. Under sommaren upptäcktes Europeisk 
yngelröta i trakterna kring Ljurhalla vilket drabbade några av våra medlemmar.  
 
Under våren flyttades föreningens samhällen till hembyggdsparken i Tumberg. Där har vi även kunnat 
upprätta en depå med material som medlemmarna kunnat hämta glas vid. En dialog med 
hembygdsföreningen om att kunna få hyra någon del av deras lokaler har skett under året dock är inget 
klart när detta skrivs. Under året har vi haft våra ägodelar i en barack som vi lånat av cykelklubben. I 
April anordnade vi en föreläsning om pollinering i biblioteket tillsammans med Trädgårdsföreningen 
och Naturskyddsföreningen. Vi har haft ett medlemsprogram liknade tidigare år där vi träffats i 
hembyggdsparken och besökt Ida i Remmene samt Wästgöta Bigårdar i Alingsås. Vid den årliga 
tipspromenaden gick Magnus Bredesen vinnare ur striden och kan titulera sig klubbmästare. 
 
Kurs 
Föreningen har för tredje året i rad genomfört en nybörjarkurs i biodling med fem deltagare. Kursen 
genomfördes i samarbete med Studieförbundet Vuxenskolan. 

Medlemsvård 
Vi ha kunnat låna ut vår slunga under året och våra medlemmar har även kunnat låna Gäsene- 
Herrljungas slungrum i Södra Björke. Föreningen har fortsatt sälja glas, två pallar har köpts in. 
Gemensam vaxförsändelse har även genomförts. 
 
Föreningsbigård 
Båda de större samhällena klarade sig men ett har precis som förra året get mer honung. Totalt har 41 
kg slungats. Föreningen har levererat 90 burkar á 350g till sparbanken enligt avtal. 

Ekonomi  
Vi gör även i år ett positivt resultat. Vid slutet av verksamhetsåret, den 1 oktober 2024, såg 
föreningens ekonomi ut som följer: 

 

 

Styrelsen vill tacka alla som på något sätt bidragit till vår verksamhet under året! 

 

 

Kassabehållning 2024 2023
Konto 19 798,01 25 983,01
Kassa 233 533
Tillgångar 16 190 5 405
Totalt: 36 221,01 31 921,01
Resultat: 4 300 909



Svältorna- Kullings Biodlarförening  
Verksamhetsplan 2025 

 
Vårt mål är att fortsätta vara en aktiv förening. Vår förhoppning är att få till bättre förutsättningar att 
verka kring hembyggsparken i Tumberg tillsammans med Hembygdsföreningen. Det uppdrag som 
styrelsen fick vid förra årsmötet är inte klart. Arbete kommer fortsätta även nästa år, utöver det arbetet 
så är förhoppningen att likt detta år kunna erbjuda ett intressant program för våra medlemmar.   

Styrelsens uppdrag från årsmötet 2023 

Styrelsen fick av årsmötet 2023 i uppdrag att verka för att inom de närmsta verksamhetsåren tillse att 
föreningen får en ny, långsiktig lösning för lokal och förråd. Lokalerna ska, i den mån det är möjligt, 
vara anpassade för föreningens behov men inte äventyra föreningen ekonomi. Att nyttja andra lokaler 
för viss del av verksamheten kan vara ett gott alternativ. 


